
Hr Raimond Tamm / abilinnapea
Hr Mihkel Lees / abilinnapea

ARUPÄRIMINE

Arupärimine on suunatud Tartu abilinnapeale Raimond Tamm ja Tartu abilinnapeale Mihkel
Lees, kuna teema on seotud nii linnamajanduse- kui ka sotsiaalvaldkonnaga.
Eelnevalt suhtlesin mõlema abilinnapeaga, kuid kuna tagasisidet ei ole saanud, esitan
arupärimise.

Jaamamõisa elanikud palusid edastada tänusõnad Tartu Linnavalitsuse esindajatele, kelle
algatusel oli pikendatud linnaliini bussi nr 5 suund ja tekkis uus peatus Jaamamõisa
linnaosas nimega Tüve.
Linnaliini pikendus oli seotud ilmselt eeskätt Tüve sotsiaalmajade valmimisega. Tänu sellele
Tüve peatust hakkasid kasutama ka paljud selle linnaosa elanikud.
See peatus oli ammu hädavajalik koolilastele, liikumisraskustega- ja vanematele inimestele,
kelle jaoks on Tüve peatuse tekkimine võimaldanud lühemat ja turvalisemat teed koduni.

Jaamamõisa elamurajooni elanikud pöördusid minu poole murega ja palvega.

Mure: Viimane buss nr 5 tuleb linna poolt Tüve peatusesse kell 17.04.
Vanematel inimestel, kes kasutavad linnas liikumiseks vaid bussi, on piiratud paljudest
rõõmudest ja üritustest osa saamine, mis toimuvad õhtuses Tartus, kuna peavad kiirustama
viimasele bussile, mis väljub Turu peatusest juba 17.04. Selle asemel, et kiirustada koju,
nendel oleks võimalus nautida jalutuskäiku kesklinnas, minna teatrisse, osaleda kesklinnas
paljudes üritustes koos oma tuttavate ja sõpradega. Ees on rohkeid üritusi Tartu 2024
programmi raames, kuhu inimesed hea meelega tuleksid, kuid kahjuks bussi sõidugraafik
seda ei võimalda.

Palve: Kui on vähemgi võimalus teha nii, et Tüve peatusele tuleks viimane buss vähemalt
kell 20.00, nad oleksid üliõnnelikud.

Küsimus:

1. Kas on võimalik inimeste palvele vastu tulla, ja teha muudatused bussi nr 5
sõidugraafikus?

Vastust soovin suuliselt ja kirjalikult järgmisel linnavolikogu istungil

Jelena Frunze, fraktsioonita volinik.


